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Det er krig! Plakatkrig!

Du leser nå et debattinnlegg. Det uttrykker innsenderens mening.

I desember er det premiere på den nyskrevne komedien «Like FØR
Betlehem» Det pøsregner og den pliktoppfyllende komikeren og
altmuligmannen Fredrik Landmark er ute i gatene.
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Han har slengt seg på sykkelen fra Lund til sentrum for å spre det
gode budskap. Ikke budskapet om Jesu fødsel, men budskapet om
Keiser Augustus sitt store manntall, som forestillingen handler om.

Fredrik parkerer sykkelen utenfor Teateret og går i gang med å henge
opp plakater. En forbipasserende gammel dame stopper opp og ser
mistenksomt på plakaten.

Gammel dame: Skal dere tulle med Jesus?

Fredrik Landmark: Ja.

Gammel dame: Det må dere ikke gjøre

Fredrik Landmark: Jo det må vi …

Gammel dame: Eier du ikke skam?



Fredrik Landmark:Jo, det gjør jeg

GAMMEL DAME går ….

Dagen etter er alle plakatene borte. Sikkert vinden som rev dem ned
og blåste dem pent over veien og tilfeldigvis ned i søppelbøtten
utenfor kinoen. Sterk vind på Sørlandet nå om dagen, men han brukte
jo tolv stifter per plakat, det burde jo være solid. Fredrik gir seg ikke,
han henger opp på nytt. Gammel dame kommer forbi igjen.

Gammel dame: Ja, du gir deg ikke

Fredrik Landmark: Nei

Gammel dame: Er du ikke redd for å brenne i helvete?

Fredrik Landmark: Nei.

Gammel dame: Det burde du!

Fredrik Landmark: Den er grei!

GAMMEL DAME går …

Du gamle dame som river ned alle plakatene våre … Vi kommer til å
lage forestilling hvor vi kødder med Jesus uansett hva du gjør, men jeg
hyller engasjementet ditt. Kom og se hva vi lager istedenfor.



Jesus var sikkert en kul og smart fyr. Jeg tipper folk likte Jesus veldig
godt siden folk som aldri har møtt ham baserer hele sitt liv og
levemåte på ting han gjorde og sa to tusen år senere. Jesus er en
kompis, og hva gjør man med kule og smarte kompiser? Man kødder
med dem. Man prøver å vippe dem av pinnen for at de skal se seg selv
i et annet lys, lære noe om seg selv og verden og få seg en god latter!

Om det er noe Jesus har lært meg, så er det at man skal elske sin neste
og ikke gå til krig. Hva er da vitsen med å gå til krig? Hvis vi føler oss
presset nok kan vi komme til å åpne kofferten og trykke på den røde
ygeblad-knappen…

Johannes Blåsternes. Foto: Bastian Fjeld

SI DIN MENING!  Vi vil gjerne at du skal bidra med din mening, både
på nett og i papir. Send ditt innlegg til debatt@fvn.no

Hva er et godt innlegg? Her er noen tips.
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